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ΘΕΜΑ: «Ανάγκη αποκατάστασης του οδικού δικτύου Λάρισας -  
  Αγιάς» 
 
Κύριοι Υπουργοί, 
 
Σύμφωνα με ενημέρωση κατοίκων της Λάρισας και των περιχώρων αυτής, 
καθώς και σχετικής δημοσίευσης του τοπικού τύπου, έντονη είναι η ανησυχία 
τους εξαιτίας της κατάστασης που επικρατεί στο οδικό δίκτυο Λάρισας - Αγιάς 
(ιδιαίτερα στο τμήμα από το ύψος του Πλατυκάμπου μέχρι την επιχείρηση της 
ΤΕΜΚΑ), η οποία είναι χαώδης, ειδικά κατά την περίοδο των βροχοπτώσεων, 
καθώς μεγάλο κομμάτι του οδοστρώματος μετατρέπεται σε λίμνη, 
καθιστώντας το σημείο αυτό παγίδα για τα διερχόμενα οχήματα. 
Συγκεκριμένα, μας επεσήμαναν οι ως άνω ότι λόγω της κακοτεχνίας του 
δρόμου συσσωρεύονται νερά κατά μήκος του οδοστρώματος και σε 
συνδυασμό με τη συνεχή ομίχλη που επικρατεί στην περιοχή, το πρόβλημα 
γίνεται εντονότερο και η διέλευση των οχημάτων καθίσταται επικίνδυνη. 
Μας τόνισαν οι προαναφερθέντες ότι παρόλες τις εκκλήσεις τους προς την 
Περιφέρεια Θεσσαλίας για ανάγκη άμεσης αποκατάστασης του οδικού δικτύου 
Λάρισας - Αγιάς, ιδίως στο συγκεκριμένο σημείο, καμία απάντηση δε δόθηκε 
και κανένα έργο δεν πραγματοποιήθηκε έως σήμερα. 
Ζητούν οι ως άνω από τις αρμόδιες αρχές να επιληφθούν του θέματος, ώστε 
να αποκατασταθεί άμεσα το οδικό δίκτυο Λάρισας - Αγιάς προς επίτευξη της 
ομαλής διεξαγωγής της συγκοινωνίας και της αποφυγής ατυχημάτων. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί: 
 
Σε ποιες ενέργειες προτίθεστε να προβείτε, ώστε να προχωρήσουν άμεσα 
οι εργασίες αποκατάστασης του οδικού δικτύου Λάρισας - Αγιάς προς 
όφελος της τοπικής κοινωνίας; 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
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